
Referat af bestyrelsesmøde 14.08.23 i Seniorklubben i AGC 

 

Deltagere: Hans Meyer, Lis Kofod Hansen, Arne Juul Kristiansen, Ulla Rosenkjær Kristiansen, Jesper Klitte, 

Inge Roijer 

 

Punkt 1: Seniortur 2024: Forskellige tilbud er indhentet. Der er dog ikke noget materiale på nuværende 

tidspunkt, som giver os det fulde overblik. Vi vil prøve noget nyt – måske lidt anderledes i forhold til 

tidligere. Processen fortsætter, idet vi forsøger at få overblik over de forskellige muligheder inkl. vilkår og 

afbestillingsbestemmelser. 

Punkt 2: Opfølgning scoreindtastning: Der var enighed i bestyrelsen om, at vi fortsætter med at benytte 

denne fremgangsmåde til de matcher, hvor det er relevant. Mange medlemmer er allerede rutinerede i 

brugen, og vi vil sætte ekstra kræfter ind på, at få lidt flere medlemmer til at benytte det. 

Punkt 3: Scramble 29.08.23: Opgaverne blev drøftet og fordelt efter samme fremgangsmåde som tidligere. 

Punkt 4: Eventuelt: Intet – bortset fra, at vi sluttede mødet med at gruppefoto af bestyrelsen, som er lagt 

på hjemmesiden. 

 

Ref.: Inge 30.08.23 

 

 


